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(Inf. wł.). Piłka nożna pozostaje tą dyscypliną sportową, która na terenie gminy cieszy się
największym zainteresowaniem. I to do tego stopnia, że działające kluby z powodzeniem
zaznaczają  swoją  obecność  w  różnych  klasach  rozrywkowych,  prowadzą  pracę
treningowo-wychowawczą - w tym z dziećmi i młodzieżą - oraz mają wiernych kibiców.
Burmistrzyni Barda Marta Ptasińska potwierdza, że gmina co roku wspomaga finansowo te
stowarzyszenia. Robi tak również dlatego, że spełniają one ważną funkcję integracyjną w
odniesieniu do społeczności lokalnych.

- To samo chcielibyśmy zastosować wobec innych środowisk sportowych. Na przykład mamy liczną
grupę biegaczy, ale niestowarzyszonych, co jest przeszkodą w przyznaniu środków na rozwój. Swego
czasu był klub rowerowy, który robił wiele dobrego na rzecz młodego pokolenia, więc korzystał z tej
formy wsparcia. Wierzę, że do tego powrócimy - słyszymy od gospodyni gminy...

To ważny sygnał dla wszystkich sportowców z gminy, myślących o skorzystaniu z zasobności jej
portfela. Należy pamiętać, że mogą o to wystąpić kluby lub sekcje będące stowarzyszeniami, a po
drugie - muszą mieć na uwadze, że samorząd oczekuje ich aktywności w pozyskaniu sponsorów dla
prowadzonej działalności.
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